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Hoi

Ik had begrepen dat dit via budget PDC-19 moest, pas nadat ik naar jullie verzond, vandaar dat ik ook hen benaderde. Maar dat

blijkt dus niet zo. Ik heb zoveel mogelijk gebruik gemaakt van het format, alleen ligt er geen formele offerte van het RIVM dus

kan ik de tekst niet helemaal zo gebruiken. Zie bijlagen voor stukken die ik de lijn in heb gedaan

Aanpassing van de HIS-en moet echt zsm, dus ik hoop dat jullie snel kunnen doorzetten of kunnen reageren. Lk heb

emnopgenomen in de behandelgang. Mocht er morgen iets hierop spelen [IEEE <-- graag reactie naar BES-Groet,

van: [NECEECNNN) <BNEXETII@ invvis.ni>

Verzonden: donderdag 26 november 2020 08:43

Aan: 5.1.2e ) @minvws.n|>; BEARER. 5.1.2e @minvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2e <PEREEE@ minvws.nl>CC: RF )

Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voaorstel tegemoetkoming HIS'en

Ik snap het niet helemaal. en ik hebben toch aangegeven dat het via de reguliere proces moet en dat de standaardbrief

die ik meegestuurd had gebruikt moet worden?

Je kan in de behandelgang collega’s iemand van PDC meenemen als die er ook iets van moet vinden en mij als FA.

Budget wordt toch bij PG geregeld en wij maken over aan het RIVM als accounthouder.

JERERY volgens mij hoef jij hier niets mee te doen.

[5120

Verzonden: donderdag 26 november 2020 07:38

Aan:IEEE)EXEdco ninvws.o >;INEEEXECEEEon ivvs >
Onderwerp: FW: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

GoedemorgenBE:
Het is me op dit moment nietJ. duidelijk en mijn vraag is dan ook:

Welke acties wordt van mij hierbij verwacht?

Groet, ERPS

Van:BES minvws.nl>

Verzonden: woensdag 25 november 2020 16:08

aan:[EESEEE© minvs.n >;IIEEEDNINDMEE© minvws.ni>
Onderwerp: FW: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

Collega’s.
Ik heb onderstaand verzoek neergelegd bij de FA's van PG, maar ik geloof dat ik juist bij jullie moet zijn. Deze opdrachtbrief past

namelijk niet goed in de reguliere processen. Zie mijn onderstaande vraag. Komt nog langs jullie in Marjolein, maar hebben jullie
nog aandachtspunten hierbij? Totaalbudget staat nog PM, wacht nog op reactie RIVM.

Gr
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Directie Publieke Gezondheid

Min VWS

Van:IEEELEE @minvws.ni>
Verzonden: woensdag 25 november 2020 13:34

Aan:

CC:

@minvws.nl>;IEE minvws.nl>

@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

Dit dient inderdaad via gebruikelijke proces te verlopen.

Verzonden: woensdag 25 november 2020 12:41

@ minvws.nl>;IEEELEE @minvws.nl>
@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

Hier was ik niet van op de hoogte.

Het totaalbedrag is nog onduidelijk?
En wanneer moet dit bedrag aan het RIVM worden betaald? In 2020 neem ik aan?

Dan dient de bijgevoegde format te worden gebruikt (iets aangepast) en kun je mij in de behandelgang opnemen na

afdelingshoofd. En de opdracht wordt dan aan DG RIVM gegeven.

ze
Be neem aan dat dit ook via de gebruikelijke opdrachtverleningsproces dient te lopen toch?

@

Verder: voor de constructie voor aanpassingen van andere IT-systemen t.b.v. covid-vaccinatie kan een offerteaanvraag

ingediend te worden bij het RIVM zodat we een gangbare offerte ontvangen en daarvoor een opdracht kunnen geven.

io
|

Van:IBN minvws.nl>

Verzonden: woensdag 25 november 2020 11:51

aan: INEEETIINN minvws.n>;[EXECSBERET© minvws.n)>
CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

Hoi [BEESen [FRET Vanuit het team CI/vaccinatie werken we samen met de collega’s van PDC-19 aan de implementatie van het

covid-19 vaccinatie. In de taakverdeling is afgesproken dat PG lead heeft op de gesprekken en randvoorwaarden met de

uitvoerende partijen. Het RIVM werkt in verschillende werkgroepen met de uitvoerders aan de uitvoeringsvraagstukken.

Voor de vaccinatie door de huisartsen moet het registratiesysteem van de hen worden aangepast, de HIS-en, jullie wellicht

bekend. Dergelijke traject hebben we ook bij de pneumaokokken invoering doorlopen. Met bijgaande brief geven we het RIVM

opdracht om deze opdracht met daaraan gekoppeld een tegemoetkoming te geven aan de HIS-leveranciers, die een module in

de systemen gaan inbouwen waarmee mogelijk wordt dat huisartsen de doelgroep kunnen selecteren en uitnodigen via hun

systeem. RIVM heeft gevraagd om zsm een opdracht hiervoor te ontvangen zodat snel zaken in werking kunnen worden gezet.

Ik geloof dat deze brief (en nota) in Marjolein ook langs jullie moet. Dat zal ik dan ook doen. Hebben jullie nu alvast

opmerkingen hierbij?
roe, [NEY

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 11:20
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@rivm.nl>

) BEAR @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

Hoi

FEEDank voor deze uiteenzetting! Levert voor mij goede input voor de nota aan de DG, die deze opdrachtbrief moet gaan tekenen.

Ik hoop dat dat zo snel mogelijk deze week is.

In de bijlage vind je een concept-versie van de brief. Zou je kunnen bezien of dat voor jullie voldoende is om mee te nemen in

de communicatie naar de HIS-en toe? Hoop dat het je lukt om vandaag te reageren, ik hoop voor eind van de dag de brief

richting DG te doen.

Groet,

Verzonden: vrijdag 20 november 2020 10:41

Aan: ;

@ minvws.nl>

cc: % @rivm.ni>; JE@ rivm.ni>;

Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten > voorstel tegemoetkoming HIS'en

In opvolging van ons overleg dinsdagmiddag met EE¥E over de financiering van de leveranciers van de Huisartsen Informatie

Systemen (HIS’en):

Ervaring met de pneumokokkenvaccinatie vorig jaar heeft geleerd dat de door de HIS’en geoffreerde begrotingen enorm uiteen

liepen. Ver SE Rc BTW. Deze opdrachten inclusief opdrachtwaarde dienen gepubliceerd te worden. De HIS’en

die niets geofireerd hebben kunnen zien/berekenen wat concurrenten hebben ontvangen. Daarnaast is het ook nog zo dat de

huisartsen betalen voor gebruik van hun HIS. Aanpassingen in de systemen zijn in feite onderdeel van de normale werkzaamheden

van een HIS waar de huisarts voor betaald. Deze factoren samen maakte de vergoeding een complex en inkooptechnisch ook

enigszins risicoval traject (denk aan mogelijke reputatieschade voor het RIVM).

Met de ervaring vail de pneumokokken in ons achterhoofd hebben wij voor de aanpassingen voor de Covid, aan VWS voorgesteld
om de HIS’en ieder een gelijke vergoeding aan te bieden. Een eenmalige vergoeding voor het urgente karakter van de opdracht. In

feite een soort stimuleringsbonus om onder grote tijdsdruk deze opdracht voorrang te geven. Het blijft namelijk nog altijd hun werk

om aanpassingen te verzorgen. VWS heeft aangegeven in deze constructie geinteresseerd te zijn en

lian)
te

kunnen/willen stellen. Dat is c=

HEC (n of ex btw op dit moment bij ons niet bekend). Dit betekent dat dit voor enkele HIS’en

een buiten proportioneel hoog bedrag Is dat zij zelf nooit zouden offreren. De kans dat daar over “gepraat
“

gaat worden is groot en

niet wenselijk. Een keuze voorCEeen onnodig hoge uitgave voor VWS betekenen in deze complexe
tijd en VWS en RIVM onder een vergrootglas eveneens niet wenselijk.

Ons voorstel zou daarom zijn:
. VWS stelt een aanzienlijk lager bedrag beschikbaar voor de HIS leveranciers: Een volgens ons redelijke

tegemoetkoming (incl. BTW) ligt tussen dejJEEREN en [EEE curo per HIS (in totaal tussen de n

as
incl. BTW).

Voor dit bedrag kunnen HIS’en gestimuleerd worden om z.s.m. te zorgen voor een COVID-module waarmee de huisarts pati€nten
kan selecteren, beoordelen, uitnodigen en registreren. Het gaat hierbij dus de benodigde quick-fix. De eventuele koppeling met het

landelijke registratiesysteem (CIMS), voor de langere termijn, loopt via een andere route en valt buiten de scope van deze vraag.

Bovenstaande bedragen zijn niet onderbouwd met kennis van de benodigde IT-aanpassingen, maar puur gebaseerd op het feit dat

het gaat om een stimuleringsbonus (zie boven), waarbij we hebben gekeken naar de uiteen liggende bedragen die geoffreerd
werden bij de pneumokokkenvaccinatie. We horen graag welk bedrag VWS per HIS wil vergoeden.

Deze constructie heeft voor- en nadelen. Enerzijds kunnen we snelheid maken doordat we een lang offertetraject omzeilen. We

voorzien wel enig risico: voor een aantal HIS’en zal dit een fors lager bedrag zijn dan wat zij zelf zouden offreren, voor andere HIS’en

is dit hoger. Risico bestaat dat HIS-leveranciers die voor de pneumokokkenvaccinatie een hogere vergoeding kregen hier niet blj
mee zijn. We hopen dat desondanks iedere HIS-leverancier zijn verantwoordelijkheid neemt en bijdrage gaat leveren ten tijde van

deze pandemie.

Vanwege de snelheid waarmee de HIS'en moeten worden aangepast om de doelgroep van ouderen en medische risicogroepen te

kunnen selecteren hopen we snel op een opdrachtbrief met daarin het beschikbare budget voor de HIS leveranciers. Belangrijk dat

de reden voor deze constructie gemotiveerd wordt in de opdrachtbrief van VWS aan RIVM. Wij zullen het door VWS gestelde bedrag
en de redenering overnemen in de brief van RIVM aan de HIS-leveranciers.

. Het overgebleven bedrag van [JJESEZJlldie VWS beschikbaar wilde stellen ook gebruiken voor andere systemen
die aangepast moeten worden niet alleen de HIS’en etc.
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Naast aanpassing van de HIS’en zijn er cok benodigde aanpassingen in veel andere IT-systemen t.b.v. covidvaccinatie (te denken
valt aan de Elektronische Cliénten Dossiers (ECD’s) van de verpleeg- en verzorgingstehuizen en de systemen van de arbodiensten).
De codrdinatie van deze aanpassingen wordt binnen het RIVM begeleid door verschillende personen. Ons voorstel is dan ook om de

financiering voor de andere IT-ssystemen niet te vatten in dezelfde opdrachthrief. Echter, wel de vraag of er voor deze partijen al

nagedacht is over financieringslijnen.

Nog even samengevat ontvangen/horen we graag:
-

z.s.m. een opdrachtbrief voor financiéle tegemoetkoming voor HIS-leveranciers;
- Welk bedrag wil VWS ter beschikking stellen per HIS-leverancier (in of exclusief BTW);
- Of er is nagedacht over wat deze constructie betekent voor aanpassingen van andere IT-systemen t.b.v. covid-vaccinatie.

Met vriendelijke groet,

Hill
RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek (PB 49) | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

7: +31 (0)IEEE| M: +31 OEE| Kamer IEEETEN| www.rivm.ni

51.2

Bezoekadres; Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

vr:IEE
Verzonden: woensdag 18 november 2020 15:50

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Cee 5.1.2e rivm.nl>

Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten

este IEEECN
Goed om te horen dat je aan de slag gaat met de opdrachtbrief. Morgen mail ik je ons advies t.a.v. de hoogte van

de tegemoetkoming aan de HISsen. Bijgaand alvast de opdrachtbrief van de pneumokokken om als basis te

gebruiken.

Met vriendelijke groet,

Ly el

RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek (PB 49) | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

| Kamer: BECRFFCEN www.rivm.nl

Bezoekadres; Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven

van: IEEE.JENivws ol»Verzonden: woensdag 18 november 2020 10:21

Aan: JE vin. nix; JENo ivin.ni>
Onderwerp: FW: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten

He IEEE
Naar aanleiding van onderstaande mailwisseling ga ik aan de slag met een opdrachtbrief voor de aanpassing van de HIS-sen. Ik

hoop dat het jullie niet te veel werk oplevert, maar heeft een van jullie de VWS opdrachtbrief paraat voor pneumokokken? Dan

gebruik ik die als basis.

Groet,

van: [IIIEEEDE)BEMo inv i>
Verzonden: dinsdag 17 november 2020 21:43

aan: IESE.ESEDNIN© invws. >;EEE<EXED)© minvws.ni>
Onderwerp: RE: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten

Helaas kan ik de brief niet vinden via m’n tel, ik denk dat EEEm vast zo op kan sturen.
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:INSEE MERE wins 11>
Datum: dinsdag 17 nov. 2020 9:37 PM

Aun:NEE ERE visot. EREE) “ERIE civvsi>
Onderwerp: FW: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten

Ter info onderstaand.

EEE cunnen jullie aan de slag met de opdrachtbrief? Ik kijk of ik die van pneumokokken en his nog kan

vinden via m’n telefoon..

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [EXEC BECKET o:ivin i>Datum: dinsdag 17 nov. 2020 9:07 PM

Aan: @minvws.nl>

Kopie: @rivim.nl>

Onderwerp: 20201117 Telefonisch overleg - bespreekpunten

Nog even onder elkaar wat we vanmiddag hebben besproken:

Type vaccin en de rol van huisartsen:

« LHV zit met vragen als: is het vaccin dat als eerst op de markt komt wel of niet geschikt voor medische

risicogroepen? En is er in geval van een -80 vaccin al dan niet een uitvoeringstaak voor huisartsen (lijkt niet

uitvoerbaar in huisartsenpraktijk; liever niet via de huisartsen als dat niet per se hoeft)? LHV wil graag meer

duidelijkheid.
« Als het eerste vaccin een -80 vaccin is, maar een 2-8 graden vaccin volgt kort daarna, dan kan daarop

voorgesorteerd worden en zal vaccinatie waarschijnlijk in eerste instantie niet via de huisartsenpraktijken

verlopen. Als deze periode echter lang duurt, dan zal toch iets ingericht moeten worden voor de medische

risicogroepen. Belangrijk om hierover in gesprek te blijven met elkaar.

« Inrichting van de uitvoering: kunnen we inzetten op voorbereiden vaccinatie huisartsen bij een 2-8 graden
vaccin als voorkeursscenario?

+ Graag ontvangt VWS een korte notitie met kenmerken vaccins en mogelijkheden en onmogelijkheden t.b.v.

besluitvorming door VWS.[EEErakken dit op.

Mantelzorgers:
. Als blijkt dat GR adviseert om ook mantelzorgers te vaccineren, hoe gaan we hier dan mee om? Niet

praktisch te realiseren bij huisartsen, vraagt om veel handmatige werkzaamheden. We verwachten dat

dit tot weerstand zal leiden bij LHV.

. Afhankelijk van het besluit dat VWS hierover neemt, is het belangrijk de LHV hierover tijdig te

informeren/aan te haken voordat het def GR-advies online ome. [iioeert dit signaal vandaag door aan

HISsen: TEE
. Eerder is gecommuniceerd tussen dat VWSER ==chikbear heeft voor de HIS leveranciers. Dat komt

neer op ongeveer 90.000 per HIS leverancier. We ontvangen hiervoor graag z.s.m. een opdrachtbrief
zoals ook bij het pneumokokkentraject, maar willen wel het volgende ter overweging meegeven:

© Een bedrag vanEEEis erg ruim.

o Er zijn naast de HIS’en ook nog andere ICT leveranciers betrokken zijn bij de COVID vaccinatie (zoals
ECD bij zorgorganisatie en ICT systemen bij arboartsen). Deze zullen mogelijk ook een vergoeding willen.

Staat EEE voor de HISsen dan in verhouding.

. Als minder nodig is, dan moeten we dit bijstellen. vraagt hierin om advies van RIVM. Lastig in te

schatten. Evt. [JJEXEEJvoor zowel HISsen als ECD’s. en EEE «omen hierover terug.
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Als je aanvullingen of opmerkingen hebt, dan hoor ik het graag.

Met vriendelijke groet,

RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek (PB 49) | Postbus E | 3720 BA Bilthoven

7: +31 (0)[EE Vv: +31 OEE Kamer: EEE | www.rivmni
Bezoekadres: Antonie van Leeuwenhoeklaan 9, 3721 MA Bilthoven
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